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Schoolraad Via-basisscholen   19 september 2023  

 aanwezig  aanwezig 

Frederic Thoon (OR Immac) X Nathalie Vanderwegen (OR St Jozef) V 
Jan Bartels (OR Immac) X Ann Bastiaens(OR St Jozef, voorzitter) X 
Ann Decatte (lkr  Immac) X ? (lkr LS St Jozef) X 
Ellen Ladangh (lkr  Immac) V Ann Crabbé (lkr KS St Jozef) X  
Robbe Hindryckx (directie Immac) X Kathleen Casseau  (OR Toermalijn) X 
Tine Hamels (OR OLV) V Evy Matthijs (lkr KS Toermalijn) X 
Céline Fraiture (OR OLV) X Marie Jamart (directie StJozef+  

Toermalijn) 
X 

Inge Reynaerts (lkr  OLV) X Tom Sevenants (algemeen directeur Via) 
( niet uitgenodigd) 

V 

Hilde Nassen (lkr  OLV) V Nelly Hias (algemeen directeur 
basisonderwijs St-Paulus) 

V 

Marleen Sanders (directie OLV) V Martine Casseau (lokale gemeenschap) X 
Rudi Vanderstukken (lokale gemeenschap) V Tine Vanclooster (lokale gemeenschap) X 
Nicole Jordens (lokale gemeenschap) V Lut Delvaux (lokale gemeenschap) X 
Liliane Ons (lokale gemeenschap) V Ine Marck (OR OLV ad interim) X 

V= verontschuldigd 

1.  

Situering 
schoolfacturen 10% winstmarge wanbetalers (agendapunt vanuit de OR OLV) 
 
Bespreking 
 
Dit is een beslissing van het schoolbestuur. 
Om verschillende redenen 
Bv.om onvoorziene kosten te dekken. Een voorbeeld hiervan: een bus van 50 man waar maar 40 
leerlingen op zitten: de prijs van de bus blijft dezelfde.  
Openstaande kosten van wanbetalers dekken is maar een klein stukje ervan. 
Zou deze beslissing gecommuniceerd moeten worden door het SB?  
De leden van de SR vinden dat hierover geen communicatie nodig is. 
 
Conclusie/ beslissing 
 

 

2.  

Situering 
schoolomgeving IMMAC – opstart schooljaar 23-24 
 
Bespreking 
 
OR Immac wil in november een evaluatie onder ouders en leerlingen doen i.v.m. de wijziging van de 
schoolomgeving.  
Is dit ook een vraag/bezorgdheid vanwege de andere OR? 
OLV is niet tevreden met de wijzigingen.  
SJ Waaiberg: schoolomgeving wordt duidelijk aangegeven. Directeur is tevreden met deze tijdelijke 
opstelling. 
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SJ Toermalijn: OR klaagt ook aan dat er veel te snel gereden wordt op de Hannuitsesteenweg. Vooral 
tijdens de bietencampagne. 
 
Conclusie/ beslissing 
 
Gaan we de bevraging/evaluatie gezamenlijk doen? Bedoeling is om de resultaten ook aan de stad te 
bezorgen. 
De OR van SJ en OLV laten weten aan Geert De Volder of ze wensen deel te nemen. 
Geert.de.volder@telenet.be 
 

 

3.  

Situering 
informatie leerlingenaantallen op datum van 19 september ‘23 
 
Bespreking 
 

 kleuters lagere Anderstalige 
nieuwkomers= ATN 

Gewezen 
anderstalige 
nieuwkomers= GAN 

IMMAC 141 279 2 4 
OLV 137 269 0 6 
SINT-JOZEF + 
TOERMALIJN 

131 + 55 = 186 277 + 46 + 35 = 358 3 12 
 

Conclusie/ beslissing 
 

 

4.  

Situering 
opvolging schoolreglement  
 
Bespreking:  
Er zijn sinds de voorlaatste vergadering geen wijzigingen meer gebeurd. 

 
Conclusie/beslissing 
 

 

5.  

Situering 
Informatie over de eventuele veranderingen (tov juni) van lestijden, uren,… 
 
Bespreking 

• Varibale uren zijn de uren ATN en GAN. ATN-uren kunnen op elk moment opnieuw worden 
aangevraagd. GAN uren worden ingericht vanaf 1 oktober. 

Aantallen zijn opgenomen in het overzicht van de leerlingenaantallen  
• Werking LPF ( lerarenplatform) is ook besproken. 

mailto:Geert.de.volder@telenet.be
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• Heeft de stad een zicht op de aantallen van de scholen om zo proactief in te spelen op de 
bevolkingsgroei? 

 
Conclusie/ beslissing 
 

 
 

6.  

Situering 
Overleg en toelichting over de samenwerking en werking van en met het CLB 
 
Bespreking 
 
OLV  
De laatste jaren steeds nieuwe medewerkers wat storend is voor een opbouwende samenwerking. 
Er gaat veel energie naar de opleiding van de medewerkers, tragere start. 
Momenteel nieuw anker voor de lagere school Kay Mertens (komend uit de sec ond) 
Eline Debellie terug van weg geweest voor het kleuteronderwijs. 
 
Immac  
Medewerkers: Bert Woedstadt, Eline Debellie en Kay Mertens 
 
SJ 
Ankerfiguur blijft Veerle Deruyter. 
 
 
Conclusie/ beslissing 
 

 
 

7.  

Situering 
Stand van zaken verbouwingen, infrastructuur en veiligheid 
 
Bespreking 
 
OLV  

• Dak van BLOK B is afgewerkt. 
• WC’s moeten dringend gerenoveerd worden. Offertes worden/werden aangevraagd. 

Andere werken, eveneens in andere scholen worden voor geruime tijd on hold gezet. 
Beslissing van het SB. 
 
SJ 
Geen lopende werken  
Dossier speelplaats lagere school Waaiberg werd ook on hold gezet wegens momenteel onmogelijk op 
financieel vlak. (beslissing SB) 
 
Immac 
Geen nieuws  
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Conclusie/ beslissing 
 

 
 

8.  

Situering 
Psychische hulp jonge kinderen (vraag vanuit OR OLV) 
 
Bespreking 
 
Immac ziet geen stijging van de hulpvragen 
SJ ziet wel een stijgin: leerlingen en ouders vinden hun weg wel binnen de school om snel een gesprek te 
hebben met de zorgjuf, zorgcoördinator en/of directeur. 
 
Conclusie/ beslissing 

 
 
 

9.  

Situering 
infavond organiseren met de OR VIA (vraag vanuit OR SJ) 

 
Bespreking 
Is er interesse om samen een infoavond te organiseren?  
Eventueel onderwerp zou kunnen zijn: social media. 
 
Conclusie/ beslissing 
OR OLV en OR Immac laten voor 15 oktober aan Ann Bastiaens weten of ze interesse hebben. 

 
 

 

Volgende schoolraad:   

Dinsdag 20 februari 2024 

om 19:45 in Immac 

 

Verslaggever: Marie Jamart – directeur Sint-Jozef en de Toermalijn 


